Call For Papers

Conference on Environmental Pollution and Public Health(CEPPH)

环境污染与大众健康学术会议征文

August 9-11, 2012 Shanghai, China

2012年8月9-11日 中国、上海

http://scirp.org/conf/cepph2012

2012年环境污染与大众健康学术会议将于2012年8月9日至11日在中国上海召开。会议论文集将由美国科研出版社出版,中英 文投稿均可, 所有录用的论文将提交至ISTP (CPCI-S) 检索。

Conference on Environmental Pollution and Public Health (CEPPH 2012) will be held from August 9-11, 2012 in Shanghai, China. The conference proceedings will be published by Scientific Research Publishing. All papers accepted will be submitted to ISTP (CPCI-S) database for indexing.

会议覆盖领域:

水质与人类健康

饮用水净化

废水排放与处理

废水处理新技术 水质检测方法

水污染建模与测量

水质净化新技术

地下水污染控制

水资源与水质评估

水资源可持续利用 水生生物学与水污染

海洋污染

其它水污染问题

空气污染与人类健康

空气污染对人类健康的影响

大气污染源探测

碳排放与空气污染

空气污染监控与建模

空气污染预防与控制

城市室内空气污染与控制

汽车尾气排放与控制

空气质量测量与管理

全球气候变化与大气污染

其它相关主题

化学污染物及其控制

陆地污染及其对健康的影响

原子辐射与安全

食品与药品安全管理

有毒物质管理

固体废物管理

环境毒理学

环境污染的风险估计

生态系统复位

全球气候变化与人类健康

The technical areas to be covered in this conference include:

Water Quality and Human Health

Purification of drinking-water supplies discharge and disposal of wastewater New wastewater treatment technologies Methods of monitoring water quality Modeling and measuring of water pollution New water purification technologies Ground water pollution control Water resources and quality assessment Sustainable use of water resource Hydrobiology and water pollution Ocean pollution

Air Pollution and Human Health

Effects of air pollution on public health

Sources of air pollution Carbon emission and air pollution

Air pollution monitoring and modeling

Air pollution prevention and control

Urban/indoor air pollution and control

Traffic emission control

Air quality measurement and management Global climate change and air pollution

Other Related Issues

Chemical pollutants and control method Land pollution and its effects on health

Radiation safety in atomic industry

Food and drug safety control

Hazardous material management Solid waste management

Environmental toxicology

Risk assessment of contaminated environments

Ecosystem restoration

Global climate changes and human health Other issues related to water pollution

论文提交要求:

<mark>所有论文必须有英文题目,英文摘要和英文参考文献,文章主体中文或英文均可</mark>。 The submitted papers can be written in Chinese or English, but the title, abstract and references should be in English.

相关说明:

- 1.我们欢迎有关专家提供特别分会议题,请将建议发 至组委会邮箱;
- 2.本次会议将采取分批审稿,分批发 放的形式,先投先审先发通知;
- 3.此次会议免费提供纸质论文集,以及为参会作者免 费提供上海一日游;
- 4.若有意成为协办院校,请联系组委会。协办院校师 生投稿享受优惠。

重要日期:

投稿截止: 2012年3月30日 录用通知: 2012年5月15日 会议召开: 2012年8月9日至11日

联系方式:

邮 箱:cepph@scirp.org 电 话:15629085792

QQ群:134932065

更多会议信息,请登录会议网站:

For more information about this conference, please login: http://www.scirp.org/conf/cepph2012